

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖
Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.
Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998

檔案編號: HKG/2020/N/108

通報：本苑一宗強制家居隔離個案

我們得悉近日本苑一位居於第5座的居民由內地返港，主動向衛生署衛生防護中心通報後，現時正在居住單位進行14天的強制隔離，直至2月29日。在平衡公眾利益及私隱後，我們決定通報此個案的座別（樓層及單位則不會公開），日後如有新增個案亦會作同樣處理，並會不斷更新資訊。

家居隔離屬醫學監察程序，暫無證據顯示有關人士已出現明顯病徵、疑似甚或確診個案，因此居民毋須過慮，惟需繼續做好個人及家居衛生、此外，我們將加強有關座別的清潔消毒工作。

豪景花園客戶服務部

2020年2月20日

Ref. HKG/2020/N/108

20th February 2020

Report A Compulsory Home Quarantine Case Within Our Estate

We noted that a resident, after return from Mainland China, from Block 5 has been forced to conduct a 14 days compulsory quarantine at home by the Center Of Health Protection, Department Of Health until 29th February 2020. Consider of balancing between public interest and privacy, we disclose the Block location here, but keep floor / unit confidential for this and all new case(s) in the future and concerned update thereafter.

Please be advised that the quarantine is a medical surveillance, does not mean any developed relevant symptoms found, and neither a suspect nor a confirmed case as well. Instead of over reacted, kindly keep high alertness and maintain personal and home hygiene as usual. By the way, we shall strengthen the cleaning and disinfection works of the related building.

Thank you for your attention.

Customer Services Department



Post until : 1st March 2020